
Utskick till medlemmar via mail 230814 
 
Nyheter för medlemmar i Fornbods samfällighetsförening. 
 
Årsstämma och extrastämma 
Vid årsstämman 17/7 valdes en ny styrelse – du hittar namn och kontaktuppgifter till alla på vår 
hemsida: fornbod.se här finns också protokollet..Den 4/8 genomfördes även en extrastämma där två 
ordinarie revisorer och en suppleant valdes (en revisorssuppleant valdes vid årsstämman). Uppgifter 
om vilka det är hittar du också på hemsidan där protokollet från extrastämman är publicerat. Vid 
extrastämman tackade styrelsen den avgående styrelsen för deras arbete. Styrelsen tackade också 
för förtroendet att få leda föreningen under det kommande verksamhetsåret. Tack ni som kom!  
 
På årsstämman beslutade en knapp majoritet av föreningen att vägen förblir en grusväg. Att förvalta 
vägen är föreningens uppdrag och att hålla vägen i gott skick utgör en god grund för att eventuella 
framtida förändringar som föreningen beslutar om kan genomföras på ett bra sätt. Vi kommer att 
arbeta för att hålla vägen i bästa möjliga skick. 
 
Två nya vägmästare 
Styrelsen har utsett två vägmästare, Lars Engström och Anders Björlin, som ansvarar för underhållet 
av vägen. Bägge är kunniga och bofasta och vi är glada för att de sagt ja till uppdraget. Utöver att 
ansvara för det löpande underhållet kommer de att ta fram förslag på förbättringsåtgärder. 
 
Prioriterade uppgifter 
Efter extrastämman den 4/8 höll styrelsen en kortare informationspunkt om hur vi ser på vårt arbete 
framåt. Nedan ser du den lista över styrelsens prioriterade uppgifter som vi kort gick igenom vid 
extrastämman : 
 

•       Plan för vägunderhållet – på kort och lite längre sikt. Fokus på dammbindning, bygga 
vägkropp samt dränering. 
 
•       Undersöka hur mycket trafik/tung trafik som kör på vägen, eventuellt via trafikräkning. 
 
•       Parkeringsplatser – undersöka möjligheter att få färre bilar att parkera utmed vägen. 
 
•       Samråda med Trafikverket och Länsstyrelsen 
 
•       Se över ekonomi/budget, inklusive anslag/stöd 
 
•       Andelsförteckningen, uppdatera i samråd med Lantmäteriet 
 
•       Hemsidan, enklare tillgång till nyheter och dokument 
 

Lämna förslag 
Vi bad också om förslag på ytterligare insatser och fångade upp flera bra förslag. Vill du också lämna 
förslag, kontakta styrelsen.  Styrelsen arbetar på uppdrag av årsstämman och representerar alla 
medlemmar i föreningen. Den som har frågor eller synpunkter är välkommen att höra av sig till 
styrelsen. 
 
Vägen just nu 
Efter extrastämman har vi drabbats av flera regn och mer vatten kan komma. Vägen är i extra dåligt 
skick, bland annat på grund av att dräneringen är eftersatt. Lars och Anders har kontakt med 
entreprenörer för insatser. 

http://fornbod.se/


 
 
Vi önskar alla en fortsatt bra sensommar! 
 
Med vänlig hälsning 
Styrelsen för Fornbods samfällighetsförening. 
genom 
Nina 
 


